



UNIT PEROLEHAN, ASET DAN STOR,
PEJABAT PENDAFTAR
INSTITUT KESIHATAN NEGARA (NIH)

KENYATAAN SEBUT HARGA
TARIKH IKLAN : 03 OGOS 2021 (SELASA)

Sebut harga adalah dipelawa daripada Penyebut harga yang berdaftar dengan CIDB dan dalam kod bidang yang berkaitan untuk melaksanakan kerja seperti berikut :

BIL	KETERANGAN PERKHIDMATAN	KOD BIDANG/KELAS
1	BIL. SEBUT HARGA : NIH/SH/21/66 SEBUT HARGA KERJA-KERJA PEMBINAAN MAKMAL FITOKIMIA DI INSTITUT KESIHATAN NEGARA (NIH), SETIA ALAM, SELANGOR	<u>MEMENUHI SYARAT- SYARAT BERIKUT</u> <ul style="list-style-type: none">• KONTRAKTOR GRED G2 YANG BERDAFTAR DENGAN CIDB & MEMPUNYAI PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK) SERTA SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)• BERDAFTAR DENGAN CIDB DALAM KOD BIDANG : Kategori - B : Pembinaan Bangunan - CE : Kejuruteraan Awam - ME : Kejuruteraan Mekanikal & Elektrik Pengkhususan - B04 (Kerja-Kerja Pembinaan Bangunan), DAN E04 (Pemasangan Voltan Rendah), DAN M01 (Sistem Hawa Dingin Dan Pengedaran Udara)• KONTRAKTOR TARAF BUMIPUTERA/ BUKAN BUMIPUTERA• LOKALITI – 1) W.P KUALA LUMPUR 2) W.P PUTRAJAYA 3) SELANGOR

SESI TAKLIMAT

TARIKH: 05 OGOS 2021 (KHAMIS)

MASA: 10.00 pagi

(Sesi taklimat dibuat secara video conference)

PAUTAN VC: meet.google.com/tin-wirw-uup

Borang sebut harga kepada penyebut harga boleh didapati secara 'softcopy' yang akan diedarkan semasa sesi taklimat dan melalui pautan link di portal rasmi NIH.

1. Sebut harga ini telah **diiklankan** di laman sesawang Institut Kesihatan Negara (NIH) dan di laman sesawang My Procurement. **Borang sebut harga kepada penyebut harga boleh didapati secara 'softcopy' yang akan diedarkan semasa sesi taklimat dan melalui pautan link di portal rasmi NIH.**
2. Penyebut harga dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butir-butir yang terkandung di dalam dokumen sebut harga sebelum mengisikannya. Penyebut harga yang membuat kesilapan dan tidak mematuhi mana-mana fasa dalam dokumen sebut harga tidak akan dipertimbangkan. Penyebut harga hendaklah menandatangani **SURAT AKUAN PEMBIDA** yang disertakan dan mengembalikan surat tersebut bersama dokumen sebut harga.
3. Penyebut harga dikehendaki mengemukakan **Tawaran Harga dalam 2 salinan** dan **Tawaran Teknikal dalam 2 salinan** dalam **sampul surat berasingan** dan dimasukkan ke dalam **1 sampul surat yang berlakri**.
4. Semua Dokumen Tawaran Sebut harga yang telah dilengkapkan MESTILAH dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga (secara manual atau melalui pos), sebelum atau pada **12 OGOS 2021 (Khamis) jam 12.00 tengah hari dan beralamat di:-**

**Unit Perolehan, Aset dan Stor
Institut Kesihatan Negara (NIH)
No. 1, Jalan Setia Murni U13/52,
Seksyen U13, Setia Alam,
40170 Shah Alam, Selangor**

5. **DOKUMEN SEBUT HARGA YANG DIHANTAR SELEPAS TARIKH DAN MASA YANG DITETAPKAN TIDAK AKAN DITERIMA.**
6. Institut Kesihatan Negara tidak terikat untuk menerima sebut harga yang paling rendah atau sebarang kos perbelanjaan dengan sebut harga ini.
7. Jika ada sebarang pertanyaan berkenaan sebut harga ini, Penyebut harga boleh berhubung dengan **Puan Asmadewi Binti Abd Aziz** di talian **03-3362 8434** atau **Puan Tuan Zulaikha Binti Tuan Puteh** di talian **03-3362 8195**.

**Pengurus
Institut Kesihatan Negara (NIH)
No. 1, Jalan Setia Murni U13/52,
Seksyen U13, Setia Alam,
40170 Shah Alam, Selangor**